
,,U" sistem in
javna razprava

Treh organiziranih javnih razprav o
izgradnji avtocestnega sistema okrog
Ljubljane se je udeležilo nad 500 obča-
nov, dobro udeležen pa je bil tudi za-
ključni posvet. Razgrnjeme projekte v
avli občinske skupšeine si je vsak dan
ogledalo nad 100 občanov, kar kaže, da
je predlagani sistem vzbudil precejšnjo
pozornost.

Občani so po strokovnih obrazložit-
vah v razpravi predvsem poudarjali
pereča vprašanja varstva okolja, hrup-
nosti in vpliva izpušnih pILnov. Dali so
predloge za delne spremembe trase, ob
soglasju, da je »U« varianta gospodar-
sko najbolj sprejemljiva. Predvidena
varianta omogoča racionalni poseg v
zaščitene površine, rezervat trase ob-
voznice pa je bil sprejet z ustreznim
odlokom mestne skupščine že leta 1975.

Vse pripombe, ki so bile dane v javni
razpravi, bodo obravnavale strokovne
službe in jih po možnosti vključile v
programske zasnove izgradnje cest.


